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Motie: Busje komt zo 

bij Raadsvoorstel 2023-38 Kadernota 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 24-05-2023 

Overwegende dat: 

• Venlo langzaam maar zeker steeds meer een echte studentenstad aan het worden is; 
• Dit op twee locaties gebeurt: in de binnenstad én op de Brightlands Campus; 
• Het de verwachting is dat het aantal studenten en medewerkers op de campus de komende 

jaren fors zal toenemen; 
• De fietsverbinding tussen beide locaties erg aantrekkelijk is, met de Greenport Bikeway; 
• Desondanks nog steeds veel mensen met de auto de Brightlangs Campus bezoeken; 
• Er gelukkig weer een busje van en naar de campus rijdt, maar dat dit niet toereikend genoeg én 

niet aantrekkelijk genoeg is om in de toekomst studenten en medewerkers uit de auto en in de 
bus te krijgen. 

• De gemeente Venlo, nog geen, volgens de officiële definitie, Hoogwaardig Openbaar Vervoer' 
kent; 

• Regeren vooruitzien is, en we beter nu alvast kunnen anticiperen op de groei van de campus 
en dat een actieve rol van de gemeente (bijvoorbeeld ook in samenwerking met het 
bedrijfsleven dat van deze ontwikkeling profiteert), wenselijk is als het gaat om de verbinding 
tussen stad en campus. 

Constaterende dat: 

• Er bij de ontwikkeling van het Kazernekwartier wordt nagedacht over een herinrichting van de 
Eindhovenseweg; 

• Een Hoogwaardig Openbaar Vervoer-verbinding onderdeel zou kunnen zijn van die 
herinrichting, zeker als er, zoals nu in de planvorming wordt meegenomen, een rijbaan verdwijnt 
en er ruimte ontstaat voor een HOV-verbinding; 

• Er op deze manier wél een bereikbaarheidsimpuls zou kunnen ontstaan, zonder dat dit leidt tot 
meer asfalt. 

Verzoekt het college: 

1. Bij de herinrichting van de Eindhovenseweg een HOV-verbinding tussen stad en campus mee 
te nemen als een van de uitgangspunten. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

M. Vervuurt 
D66 
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1 Hoogwaardig openbaar vervoer - Wikipedia 


